
Geachte raadsleden, 

  

Op 23 januari 2017 is de visienota Noordoostpolder Energieneutraal vastgesteld door de 

gemeenteraad. Tevens is toen besloten dat het jaarlijkse uitvoeringsprogramma dat 

onder deze visie ligt, door de raad moet worden vastgesteld. Ten opzichte van vorig jaar 

zijn er twee ontwikkelingen om rekening mee te houden:  

  

1. Er zijn momenteel veel ontwikkelingen gaande op het gebied van de energietransitie. 

Een voorbeeld hiervan is de wettelijke verplichting van het rijk om een 

warmtetransitie visie op te stellen. Ook moet er onder de vlag van de provincie 

Flevoland een Regionale Energiestrategie (RES) worden opgesteld. Graag willen wij 

met u als raad aan de voorkant in gesprek over deze ontwikkelingen en de te varen 

koers. Met de griffie zijn we bezig een bijeenkomst te organiseren in januari/februari. 

Deze bijeenkomst kan gevolgen hebben voor de inhoud van het 

uitvoeringsprogramma. 

  

2. In het kader van de energietransitie wordt in onze gemeente intensief samenwerkt 

met het Netwerk Noordoostpolder Energieneutraal. In dit netwerk participeren 

onderwijs, bedrijfsleven, overheid en betrokken burgers. Gezamenlijk werken we aan 

de in de visienota geformuleerde ambitie om in 2030 energieneutraal te zijn. Vanuit 

het netwerk is in 2018 een manifest met projecten opgesteld. In overleg met het 

netwerk willen wij het manifest en het gemeentelijk uitvoeringsprogramma gaan 

samenvoegen tot één document. Dit om overlap in projecten te voorkomen, een 

duidelijke rolverdeling te realiseren maar vooral om gezamenlijk te werken aan één 

ambitie met één uitvoeringsprogramma. Ook dit voornemen willen we graag in 

januari/februari samen met het netwerk toelichten en met u bespreken.  

  

Omdat we u als raad graag aan de voorkant willen betrekken bij nieuwe ontwikkelingen 

en het later vaststellen van het uitvoeringsplan geen negatieve gevolgen heeft voor 

lopende individuele projecten of processen, komt het uitvoeringsplan in 2019 dus iets 

later ter besluitvorming richting de raad. Het leek mij goed u via deze weg daarover te 

informeren. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Anjo Simonse 

Wethouder Duurzaamheid 


